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Ülést tartott 
az MSZMP Szeged 
városi bizottsága 

A Magyar Szocialista Munkáspárt Szöged városi bizott-
sága tegnap, pénteken délután kibővített ülést tartott a 
Kálvin téri pártszékházban. A testület ülésén részt vett dr. 
Tamasi Mihály, a Csongrád megyei pártbizottság osztály-
vezetője is. " 

Dr. Varga Dezső, a városi pártbizottság titkára köszön-
tötte a pártbizottság tagjait és a meghívottakat, majd a tes-
tület a kiküldött Írásos jelentés és Deák Béla, a városi 
pártbizottság titkára szóbeli kiegészítője alapján megtár-
gyalta A párttagság marxista—leninista felkészültségéről, a 
párt propagandájának tapasztalatairól és a további felada-
tokról című témakör t Az ülés másik fontos napirendi pont-
ja volt a Szeged közrendjéről és közbiztonságáról szóló je-
leni és, Török Józsefnek, a városi pártbizottság első t i tkárá-
nak előadásában. 

A pártbizottság ülésén tizenhármán szólaltak fel. A 
testület az előterjesztésekkel összefüggő határozatokat ho-
zot t 

(A pb-ülésen tárgyalt két fő témakör és a hozzászólások 
ismertetésére visszatérünk.) 

Javaslat 
a rendkívüli 
leszerelési 
ülésszakra 

Az ENSZ-közgyűlés rend-
kívüli leszerelési ülésszaká-
nak összehívását előkészítő 
bizottság folytatja a vitát a 
napirendi javaslatról és a kü-
lönböző szervezeti kérdések-
ről. 

Az előkészítő bizottság tag-
jai egyhangúlag elhatározták: 
javasolni fogják, hogy 1978. 
május 23-ára, New Yorkban 
hívják össze a rendkívüli le-
szerelési ülésszakot, amely öt 
napig tart majd. A javaslatot 
az ENSZ-közgyűlés 32. ülés-
szakának kell jóváhagynia. 

(MTI) 

Legjobbak a jubileumi 
munkaversenyben 

Most, az év második felé- rozsmai József Attila Ter-
ben mindinkább érzékelhető- melőszövetkezet szárítóbe-
vé válik, hogy a szocialista rendezéséhez sürgősen kellett 
brigádok milyen mértékben háromszáz méternyi erőátvi-
tudják megoldani a jubileumi teli kábel. Vizsgálatát határ-
versenyben vállalt többlet- idő előtt végezték el. 
fe ladatokat Kialakul a kö- . 
zösségek sorrendje, amely ri t-
kán tartogat meglepetést; , A .szegedi gyufagyár tmk-
minden üzemben tudják, kik tfjusági brigadja a rekonst-
mire képesek. Most két gyár rukció eddigi szakaszában 
egy-egy szocialista brigádjá-
nak eredményeiről számo-
lunk be. Olyanokéról, akik a 
jubileumi versenyben az el-
sők között járnak, de eddigi 
munkájuk is elismerésre mél-
tó. 

A kábelgyáriak idei mun-
kaversenye kétszeresen is ju-
bileuminak tekinthető, mivel 
vállalnak többletmunkát a 

szerzett nagy érdemeket. Ma-
guk szerelték össze a külföld-
ről vásárolt gépeket így nem 
kellett idegen szakembereket 
fizetni. Az egyenként tötíb 
millió forintot érő gépek nem 
látták hiányát a szakértő ke-
zeknek. Pedig a brigád tag-
jainak átlag életkora alig ha-
ladja meg a 25 évet. Igaz, va-
lamennyien jól képzett, több 
mesterséghez is értő szak-
munkások. A brigádvezetőt 

Nagy Októberi Szocialista Bagi Györgyöt is beszámítva, 
Forradalom 60. évfordulója 
tiszteletére és a vasasszak-
szervezet megalakulásának 
századik évfordulója alkal-
mából is. A gyárban, mint 
eddig is, jó eredményeket ért 
el az erősáramú üzem Kábel 
szocialista brigádja. Stanzel 
Antal irányításával tizenket-
ten dolgoznak a közösségben. 
Vállalták, hogy éves tervüket 
két százalékkal túlteljesítik, 
de az első hat hónap után a 
110 százalékot is túllépték. 
Pedig nem csupán a saját fel-
adataikkal kellett törődniük, 
a kisteleki üzem leendő dol-
gozói közül tízet ők tanítot-
tak meg a kábelgyártás kü-
lönböző műveleteire. Bár a 
tanítási idő véget ért, meg-
ígérték a Kábel brigád tagjai, 
hogy később is segítenek, ha 
kell. Jelentős szerep jutott a 
közösségnek az első félévi 
szovjet exportterv teljesítésé-
ben is: a 41 millió forintos 
kivitelből 13 millió 700 ezer 
jutott rájuk. 

Létszámhiány miatt sok 
gonddal küzd" a kábelgyár 
készáruraktára. Ezen meg-
próbáltak enyhíteni a brigád 
tagjai: egy alkalommal 15 
konténerbe 75 tonnányi árut 
raktak be társadalmi munká-
ban. Valamennyien ott vol-
tak, pontosabban az asszo-
nyok helyett a férjek vállal-
ták a nehéz m u n k á t Másik 
jelentős munkájuk, amit sza-
bad időben végeztek; a do-

hárman rendelkeznek közép-
iskolai végzettséggel. 

Idei vállalásaikkal szeret-
nék elérni, hogy ne kelljen a 
gépekhez valutáért vásárolni 
az alkatrészeket, azok leg-
többjét maguk állítják elő. 
Például a gyufásdoboz külse-
jének előkészítéséhez .hazai 
anyagból állítottak elő kör-
kést, amelynek értéke 306 
ezer for in t Készítettek olyan 
gépet is, amely falemezből 
gyufaszálakat vág, végül kor-
szerűsítették a régi papírvágó 
gépet. Ilyen munkáik haszna 
szerteágazó. Csökkennek a 
gyár kiadásai, könnyebbé vá-
lik a fizikai munka, s egy-egy 
munkához kevesebb ember 
kell. Ígérték az ifjúsági bri-
gád tagjai, hogy év végéig 
180 órát töltenek el társadal-
mi munkával. Ezt máris túl-
teljesítették, de ősszel még 
a gyálaréti iskolában fedett 
teraszt építenek. 

Sz. J. 

Lázár György 
hazaérkezett Bulgáriából 

Közlemény a látogatásról 

Todor Zsivkov, a Bolgár KP KB első titkára, az Államtanács elnöke pénteken délben 
fogadta Lázár Györgyöt 

Lázár György, a Miniszter- MSZMP Politikai Bizottságá- Lázár György és kísérete 
tanács elnöke bulgáriai híva. nak tagját, a Magyar Népköz, pénteken este hazautazott 
idlas, baráti látogatásának társaság Minisztertanácsának Szófiából. Búcsúztatására a 
második napján, pénteken elnökét. A találkozón jelen repülőtéren megjelent- Sztan. 
reggel a szófiai „Szeptember volt Sztanko Todorov, a BKP ko Todorov, a BKP Politikai 
6." villamos- és motorostar- Politikai Bizottságának tagja, Bizottságának tagja minisz-
gonca gyarat és annak fej- a Minisztertanács elnöke. terelnök, Petr Mladenov a 
lesztésj kutatóintézetét keres- A találkozó szívélyes elv- BKP Politikai Bizottságának 
te fel. Ennek a gyarnak je- t á r s i l é g k ö r b e n ^flott le. Póttagja, külügyminiszter, 
lentos szerepe van a magyar Délben Todor Zsivkov ebé valamint Makó Dakov mi-

adott: T-ázár György tisz- niszúereinök-helyettes^a, ma-

tSTJBAXS S ?£3S&*£Sr>Í£. 
működési vegyes bizottság 
bolgár tagozatának elnöke. 

sében: a KGST-szakosítás 
alapján itt készülő targoncák-
ból az idén is több, mint 
2700 érkezett, ületve érkezik zottak el-

lyen részt vettek a magyar 
kormányfő kíséretének tagjai 
is — pohárköszöntök hang-

hazánkba. 

Árpád-
emlékünnep 

Űpusztaszeren 
Holnap, vasárnap délelőtt 

űpusztaszeren Arpád-emlék-
ünnepséget rendeznek. Dél-
előtt 9 órától térzene szóra-
koztatja az érkezőket, majd a 
politikai nagygyűlés 10 óra-
kor kezdődik, melynek elő-
adója dr. Márta Ferenc aka-
démikus, az MSZMP Köz-
ponti Bizottságának tagja, a 
Magyar Tudományos Akadé-
mia főtitkára. Az ünnepi be-
széd után kulturális műsort 
láthatnak a résztvevők. Dél-
után 2 órától az emlékpark 
melletti területen lovasbemu-
tatót rendeznek. 

A Volán különjáratú autó-
buszokat indít Szegedről 
Opusztaszerre a Marx téri 
pályaudvarról reggel 8 órától 
folyamatosan. 

Pusztaszer címmel 24 olda-
las kiadvány is megjelent a 
Csongrád megyei Múzeumok 
Igazgatósága gondozásában. 
Ebből megismerkedhetnek az 
olvasók Pusztaszer múltjával 
és a közeli évek fejlesztési 
terveivel. A színes ismeret-
terjesztő kiadványt a helyszí-
nen lehet megvásárolni. 

Tanácskozás 
a szőlőtermesztésről 

A történelmi borvidékek ülésen Kaizer Géza kandidá-
szőlőtermesztésének további tus, a balatonfüredi szőlé-
javítására az egész Balaton- szeti és kertészeti szakkö-
felvidékre kiterjedő szőlő- és zépiskola igazgatója elmon-
bortermelési rendszer kiala- dotta, hogy a megyében el-
kítása vált szükségessé — sősorban a szőlőtermesztés-
jelentették be pénteken nek van nagy történelmi 
Veszprémben, a Magyar Tu- múltja. 
dományos Akadémia, az A megye szőlőtelepítései-
MSZMP Veszprem megyei n e k 5 0 s z á za léka olaszrizling 
bizottsaga és Veszprém me- f a j t a , az újabb telepítések 
gye tanacsa által rendezett azonban nagy termőképessé-
akadémiai kertészeti nap ple- g d > k o r á b b a n érő fa j ták. 

A hivatalos kormányfői tár-
* gyalásók befejeztével pénte- , , 

Todor Zsivkov. a Bolgár ken délután a bolgár Minisz- t S S Í ? . . ^ J f ? " 3 1 * ? 1 ' 
Kommunista Párt Központi tertánács épületében emlékez-
Bizottságának első titkára, a tetőt írtak alá. Az okmány 
Bolgár Államtanács elnöke — amelyet a két miniszter-
pénteken délben a szófiai elnök látott el kézjegyével — 
Bojana kormányrezidencián rögzíti az együttműködés ed-
fogadta Lázár Györgyöt, az digi eredményeit, megható. 

rozza a kapcsolatok további 
bővítésének lehetőségeit erre 
a tervidőszakra, s kijelöli az 

náris ülésén, a tanácskozá-
son részt vevő mintegy 200 
szőlész, kertész, dísznövény-
termesztő, kutató és gyakor-
lati szakember előtt. Kozma 
Pál akadémikus, az MTA 
kertészeti bizottságának el-
nöke bevezetőjében elmon-
dotta, hogy a tudományos 
eredmények gyakorlati alkal-
mazásáról, valamint a köz-
termesztés egy-egy tájegysé-
gi fejlettségéről a Magyar 
Tudományos Akadémia szer-
vezésében immár hagyomá-
nyosan évenként egy-egy 

A Balaton-felvidékre ki-
terjedő szőlő- és borterme-
lési rendszer kialakítására a 
Badacsonyi Állami Gazdaság 
vállalkozott, és 12 termelő-
szövetkezettel a számbajöhe-
tő mintegy 7000 hektáros te-
rületen a történelmi hagyo-
mányokat továbbfejlesztve 
tudományos alapokra he-
lyezhetik a nagyüzemi szőlő-
termesztést. 

A plenáris ülést követően 
szőlő-, zöldség-, gyümölcs-, 
valamint dísznövénytermesz-
tési, tájrendezési és környe-

megye kertészeti ágazatának zetvédelmi szekciókban foly-
helyzetét és gondjait vízs- tatódott a tudományos ku-
gálják közösen a gyakorlat tatók és gyakorlati szakem-
szakembereiveL A plenáris berek tanácskozása. 

Lázár György, a Miniszter-
tanács elnöke pénteken haza-

ahol 
Sztdnko Todorov nak, a Bol-
gár Népköztársaság Minisz-
tertanácsa elnökének meghí-
vására hivatalos, baráti láto-
gatást tett. A kormány elnö-
kével együtt hazaérkezett 
Havasi Ferenc, a Miniszter-
tanács elnökhelyettese. Vár. 
konyi Péter áilamtitkár, a 

1980. utáni évek együttmű- Minisztertanács Tájékoztatási 
ködésének fő feladatait. Hivatalának elnöke. Roska 

. » . . István k ü l ü g y m i n i s z t e r - h e -
a l á í r ? a " " " Ivettes. Horváth László, aa 

U * Országos Tervhivatal rinök. 
lyozttf: S S S S Í J S S Í * 

k . L , , „ „ nos kohó- és gépipari minisz. 
bebizonyosodott. t h ] u i,-leXJé.i-.r.v -xi t e r n e i y e i i e s . 

A Ferihegyi repülőtéren fo. 
megjelent Aczél 

György, a Minisztertanács el. 

seinken is 
bogy együttműködésünk jól 
szolgálja népeink érdekeit, 
hozzájárul a testvéri szocia- p a ra 

lista országok gazdasági ere- 111 

jének növeléséhez." nokhelyettese Pu,a Frigye, 
külügyminiszter. Pozsgay lm. 

A további együttműködés- re kulturális miniszter, Varga 
ről szólva elmondotta: a kor. József, a Minisztertanács tit-
mányfői tárgyalásokon meg- kárságának vezetője. Lengyel 
állapodtak, hogy a magyar— László, a Minisztertanács Tá-
bolgár tervezési és más jékoztatási Hivatalának el-
gazdasági szervek ez év vé- nokhelyettese. 
géig kidolgozzák a két or. Lázár György bulgáriai lá . 
szág együttműködésének tolatásáról közös közleményt 
fő irányelveit az 1980 utáni adtak ki, melyet lapunk má-
idöszakra. sodik oldalán ismertetünk. 

Gyenes András fogadta az ír 
Kommunista Párt elnökhelyettesét 
Gyenes András, az MSZMP lezajlott találkozó során köl-

Központi Bizottságának t i t- csönösen tájékoztatták egy-
kára pénteken fogadta Tho- mást a két párt helyzetéről, 
mas Redmondot, az Ír Kom- tevékenységéről, valamint 
munista Párt elnökhelyette- eszmecserét folytattak a 
sét, aki pihenés céljából ta r - nemzetközi kommunista és 
tózkodik hazánkban A szí- munkásmozgalom időszerű 
vélyes, elvtársi légkörbea kérdéseiről. 


